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Bij gepraat (5) 
Eric Blanker!, voorzitter 
De op 9 februari in Wehl gehouden studiedag was een 
groot succes. Onze dank gaat uit naar de sprekers dhh. 
L.M. Opsteeg, F.P. Bohlmeijer, J.P. van Praagh en de deel
nemers van de studiedag. De lezing van drs. J.P. van Praagh 
werd aangevuld met enkele onderzoekssheets die door Ing. 
E. Pieterse warcn samengesteld. 
Dhr E. Pieterse is voorzitter van de Stichting 'De Duur
zame Bij' die onderzoek doet naar de natuurlijke 
afweer/resistentie van de Primorskybij tegen de Varroa 
Destruct01: Bij genoemde stichting, die een proef1 tand 
heeft aan de Esdoornlaan in Maarn, is overigens tegen de 
kostprijs van €1 2,50 en prachtig rapport met grafieken en 
kleurenfoto 's te verkrijgen. 
Op 2 maart hadden wij onze jaarvergadering in Raalte. 
Dhr. J. Beekman was aanwezig namens de ZLTO, dhr. H. 
Beekhuis namens de ANI, de LLTB en de VBBN hadden 
zich afgemeld. amens PPO Bijen, voorheen Ambrosius
hoeve, was dhr. J. van der Steen aanwezig welke verslag 
deed van de onderzoekprogramma's. Het vers lag van de 
jaarvergadering zal binnenkort naar de afdelingen worden 
gezonden. Dhr. G. Sprenkelder van wie wij in de ver
gadering afscheid namen, wordt opgevolgd door dhr. N.J. 
Ypma, De Hoven 5, 8101 DZ Raalte. Met inbreng van de 
vergadering is het beleidsplan 2002-2004 en de beleids
notitie ubsidies afdelingen goedgekeurd. Met de ANI zal 
de ABTB volwaardig deelnemen aan de gesprekken in de 
stuurgroep 2000 waarbij amenwerking centraa l staat 
doch van fusie geen sprake is. De afaelingen zullen tussen
tijds van de voortgang op de hoogte worden gehouden. 
- Tot ons groot genoegen konden wij de gouden speld 
uitreiken aan een zeer verdien telijk lid 
Dhr. G. Hartman uit Lichtenvoorde die zijn afdeling weer 
tot bloei heeft weten te brengen. 
- Zoals belooft nog nadere informatie omtrent ons voor
genomen bezoek aa.n de Floriade. 
We zijn van plan om 25 mei gezamenlijk met een bus te 
gaan. De halteplaatsen zijn Oldenzaal, Haaksbergen, 
Groenlo. Wehl en Duiven . 
Wij stellen voor om 07.00 uur te vert:rekken uit Oldenzaal. 
Wij gaan dan om 17.00 uur weer huiswaart . We hebben 
dan ruim de tijd om op de Floriade rand te kijken. 
De ofl'erte die wij hebben is inclusief de entree (€ 17,-) en 
reiskosten. De prijs per persoon is €40,-. Maak anderen 
enthousiast en meldt u zich zo snel mogelijk aan bij uw 
secretariaat of op ons e-mailadres 
ABTBhoofdbestuur@hotma i I. com 
- Uw hygiene bij de behandeling van uw bijen is van 
groot belang. U heeft hiero er elders in bet blad Bijen 
kunnen lezen. U dient voorzichtig te zijn met uitw isseling 
van material en niet aileen uit eigen be lang. Voorts zou ik 
een ieder wi llen oproepen om een registratie van de plaats 
en verplaatsing van de kasten en korven bij te houden. 
Een goed voorseizoen toegewenst. 

Van de Bestuurstafel 
J. Beekma11 
Het bondsbestuur vergaderde op 20 februari 2002 bij de 
ZLTO te Tilburg. 
Notulen bestuursvergadering 23 januari 2002 
• Ongewijzigde vastgesteld. 
• Bemerkingen naar aanleiding van de notulen: 
- Er i onduidelijkheid inzake de lmkers WA-verzekering, 
de voorzitter zal dit bij Interpol is uitzoeken. (AI gebeurd) . 
-De passage in Van de bestuurstafel d.d. l9-12jl.. boze 
brief van een imker uit Zwartsluis, behoeft wat nadere uit
leg. Deze imker was het nict eens met de diskwalificatie 
van zijn inzendi ng. Deze brief is in de honingcommissie 
besproken. De keurmeester heef\ in deze gehandeld 
volgens het reglement. De imker is met een schrijven de 
honingcommis ie hiervan op de hoogte gebracht. 
De activite itenl ijst wordt doorgenomen en bijgewerkt. Op 
deze lij st worden zaken vermeld die de individuele bonds
bestuurders uitvoeren. 
lngekomen stukken en mededelingen Door de voorzitter; 
• 24-1-02 vergaderi ng met de honingcommissie. 
- Er komt een a1iike l in 'Bijen' over atumzuivere Honing. 
- Met de redactie zal bekeken worden of een vaste rubriek 
voor de honingcommi sie mogelijk is. 
- J. Beekman zal de normen vlechtwerk ombouwen naar 
een telling van waarderingspunten, zodat er niet meer 
gewerkt wordt met strafpunten. 
- De door P. Sanders voorgestelde normen voor mede, 
bijenwas, presentatie bijenproducten, wasfiguren, was
kaarsen en zelfvervaardigde kunstraat komen in de 
volgende commiss ievergadering aan de orde. 
- Het cursusboek honingkunde zal verder onder de loep 
gehouden worden, eventueel aangepast. 
• 25-1-02 vergadering met de PO te Hilvarenbeek. 
- Besproken zijn de spuitschadeformulieren. Een waar
schuwing is op zijn plaats aan de gebruikers van bestrij
dingsmiddelen. PPO Bijen verzorgt een bericht hierover. 
- De tekst van de stalkaart ' Wat te doen bij spuitschade' , 
wordt wat veranderd, waarna de kaart wordt gedru.kt. De 
kaart ziet er fraai uit. 
-De Ylinderstichting vermeldt in een artikel dat gewas
beschermingsmiddelen de grootste boosdoener zij n bij de 
afname van de vlinderpopu latie. 
- Bekeken wordt of iemand van de Vlinder tichting zitting 
wil nemen in deze commissie. 
Door de Secretaris; 
Er zijn door de secretaris 3 I zaken behandeld, waaronder 
aanvragen voor uitreiken dec01·aties, verzoeken om docu
mentatie, bankzaken, uitnodiging voor bezoeken van een 
jaarvergadering, brief van de advocaat, subsidieverzoeken, 
mutatie I eden brief naar de Bedrij fsraad, nasturen maand
bladen enz. 
Jaarver·gadering zaterdag 6 apr-i l 2002 
-Concept uitnodiging is gereed. 
- Jaarverslag is doorgenomen en verzendklaar. 

maandblad voor imkers april 2002 verenigingsnieuws 

127 -


